

//// TERRACO®

# Handycoat®

Gypsum Joint Compound™

Ready-to-use premium compound  
for jointing and skimming gypsum boards

- Excellent workability
- Good adhesion
- Good crack resistance
- Low shrinkage
- Fast drying
- Durable
- Vapour permeable
- Eco-friendly

هاندي كوت®

جيبسوم جوينت كومبوند™

جاهز للاستعمال - ملئ فواصل  
الواح الجبس وتسوية الاسطح

- تعمل بطريقه ممتازة
- مثاليه كماد ربط
- تمنع التشققات
- قليلة الانكماش
- سريعة الجفاف
- غير قابله لالتصاق الاتربه
- يسمح لبخار الماء بالخروج من مسامه (متنفس)
- صديقه للبيئه



The House of Scandinavian Finishing Materials

# Handycoat®

Gypsum Joint Compound™

Ready-to-use premium compound  
for jointing and skimming gypsum boards

Handycoat® Gypsum Joint Compound™ is specifically formulated ready to use interior filler compound for jointing and skimming of gypsum boards. It has excellent application properties and provides a superior bond for embedding glass fibre scrim. It has excellent non-slump properties. It can also be used as general purpose filler for cementitious surfaces and is ideal for patching hairline plaster cracks.

## Benefits

Handycoat Gypsum Joint Compound is made from a selected blend of polymers and precisely graded fillers. This ensures easy handling and application, which allows for excellent adhesion, and with low shrinkage offers good crack resistance.

## Areas of use

Handycoat Gypsum Joint Compound is primarily designed for jointing and skimming gypsum boards, but is also suitable for embedding drywall tape and glass fibre scrim, for fixing metal corner beading and for patching plaster cracks.

## Application

- Apply a thin layer of Handycoat Gypsum Joint Compound to the joint and embed tape.
- Apply a first layer (150mm wide) of Handycoat Gypsum Joint Compound and level out. Upon drying, apply the second layer (200mm wide) and allow to dry.
- Apply the third layer (275mm wide) and make it even. After drying, lightly sand to remove any imperfections and remove dust from the joint.
- The same method should be followed for corners. For the corners, the jointing tape should be folded to form a right angle and used. Drywall screw spots should also receive equal number of applications.
- Use 150 grit sandpaper for dry sanding.



# هاندي كوت®

معجونة فواصل الواح الجبس

معجونة جاهز لتعبئة فواصل الواح الجبس وطلسها

هاندي كوت جبسوم جوينت كومباوند معجونة جاهزه لتعبئة فواصل الواح الجبس وطلسها . هاندي كوت جبسوم جوينت كومباوند سهلة التركيب وتلتصق بقوة مع شبك الجلاس فايبر ويمكن استخدامها لتصليح وتعبئة التشققات الشعرية وتقعيد وطلس الاسطح الاسمنتية .

## المميزات

هاندي كوت جبسوم جوينت كومباوند مصنعه من خليط البوليمرات والمواد المعبئة والمتدرجة بدقة مما يعطيها قوة التصاق ممتازة ومقاومة جيدة للتشققات .

## الاستخدامات

لتعبئة فواصل الواح الجبس وطلسها وهي ايضا مناسبة لتثبيت شبك الجلاس فايبر والزوايا المعدنية ولتصليح التشققات في القفصارة .

## التركيب

تركب طبقة رقيقة من هاندي كوت جبسوم جوينت كومباوند ومباشرة يثبت الشريط اللاصق.

تركب طبقة اولى مستوية (بعرض ١٥٠ ملم ) من معجونة هاندي كوت جبسوم جوينت كومباوند وبعد جفافها تركيب طبقة ثانية (بعرض ٢٠٠ ملم ) وتترك لتجف .

تركيب طبقة ثالثة مستوية (بعرض ٢٧٥ ملم ) وبعد جفافها تحف بشكل خفيف وينظف السطح من الغبار .

يجب اتباع نفس الطريقة اعلاه لتثبيت الزوايا مع مراعاة ثني الشريط اللاصق على شكل زاوية قائمة وتغطية البراغي المستخدمة لتثبيت الالواح بثلاث طبقات من المعجونه .

يستخدم ورق الحف رقم ١٥٠ .

## Product Information

Pack size	5 kg and 28 kg buckets
Coverage	Approximately 70 m <sup>2</sup> of drywall per 28 kg (as joint compound), 25-35 m <sup>2</sup> per 28 kg depending on substrate conditions when applied as skim coat all over.
Dilution	With water, up to 0.5 ltr per 28 kg, if required
Colour	White
Application	By spatula
Standards	Complies with ASTM C 475 & ASTM C 840
Storage	12 months in original unopened containers

## معلومات المنتج

العبوة :	٥ كغم و ٢٨ كغم
التغطية :	تقريبا ٧٠ م <sup>٢</sup> / ٢٨ كغم (عند الاستخدام كمعجونه للفواصل ) و ٢٥-٢٥ م <sup>٢</sup> عند الاستخدام كمعجونة للطلس
التخفيف :	بالماء حتى ٠,٥ لتر لكل ٢٨ كغم
اللون :	ابيض
طريقة التركيب :	المالچ
المواصفات :	يطابق المواصفة ASTM C 475 & ASTM C 840
التخزين :	١٢ شهرا في عبوات اصلية غير مفتوحة

For more information please refer to the Terraco Technical Data Sheet or contact your nearest Terraco representative.

www.terraco.com

SWEDEN • UK • IRELAND • RUSSIA • TURKEY • JORDAN • EGYPT • UAE • PAKISTAN • THAILAND • VIETNAM • CHINA • KOREA

